
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. juli 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål V
Hvilke muligheder ser ministeren for at indføre differentieret og lavere moms på fødevarer 
i Danmark, ligesom man kender det fra Tyskland, hvor fødevaremomsen er nede på 7 
pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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